

FORM 2
AFFIDAVIT

Information N^o:

PROVINCIAL COURT OF
NEW BRUNSWICK

(Provincial Court Office of)

BETWEEN:

HER MAJESTY THE QUEEN
(indicate whether applicant or defendant)

And

(specify name of accused)
(indicate whether applicant or defendant)

(New Brunswick Rules of Provincial Court Practice)

AFFIDAVIT OF

I, *(full name of deponent)*, of the (City, Town, etc.) of , in the (County, District, Regional Municipality, etc.), (set out the deponent's capacity), MAKE OATH AND SAY (or AFFIRM):

1.
(Set out the statements of fact in consecutively numbered paragraphs, with each paragraph being confined as far as possible to a particular statement of fact.)

Sworn (or Affirmed) before me at the (City, Town, etc.) of in the (County, District, Regional Municipality, etc.) of , on *(date)*.

(deponent's signature)

Commissioner for Taking Oaths (or as may be)

FORMULE 2
AFFIDAVIT

Numéro de la dénonciation :

COUR PROVINCIALE DU
NOUVEAU-BRUNSWICK

(Bureau de)

ENTRE :

SA MAJESTÉ LA REINE
(indiquer si requérant ou intimé)

Et

(nom de l'accusé)
(indiquer si requérant ou intimé)

(Règle de fonctionnement de la Cour provinciale du Nouveau-Brunswick)

AFFIDAVIT DE

Je soussigné(e), *(nom et prénom du déposant)*, de la (ville, etc.) de , dans le/la (comté, district, municipalité régionale, etc.) de , (indiquer en quelle qualité agit le déposant), DÉCLARE SOUS SERMENT (ou AFFIRME SOLENNELLEMENT) ce qui suit :

1.
(Indiquer les faits sous forme de paragraphes numérotés consécutivement, chacun étant, dans la mesure du possible, limité à l'exposé d'un seul fait.)

Déclaré sous serment (ou affirmé solennellement) devant moi dans la (ville, etc.) de dans le comté de , et province du Nouveau-Brunswick, le *(date)*.

(signature du déposant)

Commissaire aux serments (ou la mention appropriée)